

国 家 产 业 用 布 行 业 标 准 起 草 单 位



隋塔<sup>®</sup>  
SUITA

# 浙江隋塔滤料科技有限公司

ZHEJIANG SUITA FILTER MATERIAL TECHNOLOGY CO., LTD

浙江省天台县工业用布厂

ZHEJIANG TIANTAI INDUSTRIAL CLOTH FACTORY

始创 SINCE 1984



中国最专业的滤料生产商

We are the most professional manufacturing filter material in china

国家机械行业过滤布行业标准起草单位

We are the draft unit of China woven filter material standard

# SUITA FILTER MATERIAL

## 企业简介 Introduction

浙江隋塔滤料科技有限公司厂景



**浙江隋塔滤料科技有限公司** 由原浙江省天台县工业用布厂更名而来，成立于1984年3月，注册资金1380万元，是浙江省最大过滤布生产企业之一，拥有专业针刺呢生产线和各类过滤机织布生产。我厂系全国产业用纺织品行业协会理事和中国环保协会袋式除尘委员会成员单位、浙江省产业用纺织品行业协会常务理事单位、天台县产业用布协会会长单位、市级管理先进企业、台州市高新技术企业和天台县50强企业，“隋塔牌”商标从1999年开始连续至今被评为浙江省著名商标，隋塔牌过滤布被评为台州名牌产品。企业通过ISO9001:2008质量管理体系认证，ISO10012-2004测量管理体系，标准化良好行为企业，通过了浙江省清洁生产认证，企业拥有自营进出口权。

现厂区占地面积近40000平方米，建筑面积38000平方米，在职员工300余人，有专业的技术开发部门和专业技术人员40多人，现有剑杆织机150台，其中从德国引进国际先进的高性能织机—多尼尔剑杆织机14台及相应的辅助设备；针刺生产线2条，单丝生产线2条，高强牵伸丝生产线2条，后处理生产线1条；年产机织过滤布约500万平方米，年产针刺过滤材料约300万平方米。能适应各类高强、高密型的过滤材料的生产，同时配备了过过滤材料进行各项物理指标检测所必需的检测仪器，以满足广大客户的需求。

本厂主要产品为涤纶、丙纶、锦纶和其他合纤机织过滤布；涤纶、丙纶、PPS、芳纶等特种无纺针刺毡；各种板框袋、液体过滤袋加工；丙纶、锦纶、涤纶的单复丝生产。主要应用于冶金、化工、化肥、煤炭、建材、制药、制糖、环境保护等行业中的固气分离（烟气除尘、稀有金属回收），固液分离（各类过滤设备）和固体筛分、筛选过程。2000多个品种规格。产品选料精良，工艺技术精湛，设备装备先进，规格齐全，在全国同行业中处于领先地位。有多个国家级新产品，拥有多种型号的国际一流设备，具有织造各类高强、阔幅，易清洗的特型滤布能力，并以省著名商标“隋塔牌”商标称誉工业滤布市场。用户遍及全国各地，并远销欧洲、亚洲等地，深得用户信赖。

企业地处风景优美的国家首批4A级旅游区——浙江省台州市天台县。距杭州萧山国际机场90分钟的车程，宁波机场60分钟的车程，上三高速贯通城内，杭、甬、温高速擦肩而过，杭州至天台快客每小时一班，交通便捷。

企业高度重视产品的售后服务，分布全国各地的经营部将为你提供极大的方便，随时接受客户的意见反馈和询问，并以最快的速度给你提供满意的答复。

我们将一如既往的热切盼望能与海内外各界人士共同推动工业用布产业的发展。欢迎来电来访或登陆我们的网站。





**Zhejiang Suita Filter Material Technology Co., Ltd** was renamed from Zhejiang Tiantai Industrial Cloth Factory, was established in March 1984 with registered capital of 13.8 million yuan. It is one of the largest filter fabric production manufacturers in Zhejiang Province, with professional acupuncture line and all types of filter cloth production. Our factory is the member of China Nonwovens & Industrial Textiles Association and Bag Filter Committee of China Association of Environmental Protection Industry and Zhejiang Textiles Industry Association, the president unit of Tiantai Industrial Fabric Association, the advanced enterprise of quality management of Taizhou, Taizhou high-tech enterprise and the top 50 enterprises in Tiantai County. “Suita” trademark has been successively awarded famous trademark of Zhejiang Province since 1999, and Suita filter cloth was entitled as Taizhou famous brand. It has passed Quality Management System ISO9001: 2008, Measurement Management System ISO10012-2004 and certification of clean production in Zhejiang, and has self-support import and export right.

The factory occupies an area of nearly 40,000 square meters, structure area 38,000 square meters. There are more than 300 staffs and 40 professional technicians working in it and 150 rapier looms, of which 14 Dornier Weaving Machines imported from Germany and some corresponding auxiliary equipment; 2 needle punched production lines, 2 monofilament lines, 2 high-strength FDY production lines, 1 finishing line. The annual output of woven filter cloth is about 5 million square meters and of needle punched filter material is about 3 million meters. It can adapt to produce all kinds of high-strength, high density filter material production, and also equipped with instrument for detecting the performance index to meet the needs of our customers.

Our main products are polyester, polypropylene, polyamide and other fiber woven filter cloth; polyester, polypropylene, PPS and other special non-woven aramid needle felt;

the processing for all kinds of frame bags and liquid filter bag; monofilament and multi-filament production of polypropylene, polyamide and polyester. They are mainly used in metallurgy, chemical, fertilizer, coal, building materials, pharmaceuticals, sugar refining, and environmental protection industries in the solid-gas separation (gas dust, metals recovery), solid-liquid separation (various types of filtration equipment), solid screen separation and the screening process. There are more than 2,000 specifications of our products with excellent materials, exquisite workmanship, advanced equipment and a complete range of specification, which make us keep ahead of the same industry. We have a number of national new products, world-class equipment of lots models and the ability to produce special industrial cloth in high-strength, wide width and easy to clean. Suita trademark have gained a high reputation in the industrial filter cloth market and is widely trusted at home and abroad.

The company is located in the first national 4A grade tourism area – Tiantai County, Taizhou, Zhejiang. The transportation is convenient, 90 minutes drive from Hangzhou Xiaoshan International Airport and 60 minutes from Ningbo airport, Shangyu-Sanmen Expressway pass through it and Hangzhou-Ninbo Expressway and Ninbo-Taizhou-Wenzhou Expressway is nearby.

We attach great importance to the after-sale service and the business department all over the country will provide you with great convenience. We are ready to accept customers' feedback and inquiries, and offer timely satisfactory answers.

We are looking forward to cooperating with people of all circles at home and abroad to make the promotion of industrial fabrics industry. Welcome to visit our factory and website.



隋塔<sup>®</sup>  
SUITA

浙江省著名商标 台州名牌产品

## 浙江隋塔滤料科技有限公司

ZHEJIANG SUITA FILTER MATERIAL TECHNOLOGY CO., LTD

### 浙江省天台县工业用布厂

[ ZHEJIANG Tiantai INDUSTRIAL CLOTH FACTORY ]

厂址：天台县平桥镇吴家林

Headquarter: No. 27 East Youyi Road, Pingqiao Town, Tiantai County, Zhejiang, China

国内部 Tel: 0576-83665808 83665938 83665066

传真 Fax: 0576-83661878 83682602

国际部 (Dep. Export) tel: +86-576-83665898 83661894

国际部传真 (Dep. Export) Fax: +86-576-83665299

网址 URL: [Http://www.suitafiltech.com](http://www.suitafiltech.com)

邮箱 E-mail: [sales@suitafiltech.com](mailto:sales@suitafiltech.com)

邮编 PC: 317203

上海经营部：上海市闵行区浦江镇三达路 85 号四号楼三层

Shanghai Branch: 3rd floor, 4# building, No.85 Sanda Road, Minhang Area, Shanghai, China

电话 Tel: 021-63524957 63500585

手机 M.P: 13801683483

网址 URL: [Http://www.suita.com.cn](http://www.suita.com.cn)

兰州经营部：城关区临夏路 119 号

Lanzhou Branch: No.119 Linxia Road, Chengguan district, Lanzhou

电话 Tel: 0931-8469740

手机 M.P: 13609368136

网址 URL: [Http://www.lzfilters.com](http://www.lzfilters.com)

杭州经营部：沈半路 201 号南方机电市场 1008 室

Hangzhou Branch: Room 1008, South Electrical And Mechanical Market, Shengban Road, Hangzhou

电话 Tel: 0571-28905638

手机 M.P: 13705718497

昆明经营部：市昌宏路东聚五金机电场西区 10 幢 1 号

Kunming Branch: Building 10, Dongju Electrical And Mechanical Market, Chanhong Road, Kunming

电话 Tel: 0871-7388459

传真 Fax: 0871-7388458

手机 M.p: 13808720780

宁波经营部：浙江省宁波市鄞州区都市森林办公楼 1 幢 2 单元 516~517 室

Kunming Branch: Office 516-517, City Forest Mansion 1-2, Yinzhou, Ningbo, Zhejiang, China

电话 TEL: 0086-574-88132208

传真 FAX: 0086-574-88378808

手机 MOB: 0086-1377979158

Web: [www.suitafilter.com](http://www.suitafilter.com)

邮编 PC: 315192